
- Przebywa Pani obecnie w Ciechocinku. To jednak
nie pierwsza wizyta w naszym mieÊcie?

- Tak, bywa∏am tutaj wczeÊniej, ale by∏y to krótkie
pobyty: jedno lub dwudniowe.  Obecnie po raz
pierwszy goszcz´ w Ciechocinku przez tak d∏ugi czas,
czyli przez dwa tygodnie.

- Co spowodowa∏o, ˝e wybra∏a Pani nasze uzdro-
wisko?

- Trudno powiedzieç. Spodoba∏ mi si´ hotel, w któ-
rym mieszkam (Klinika Uzdrowiskowa „Pod T´˝niami”
- dop. red.). Bardzo fajne, sympatyczne miejsce.
Ostatnio mia∏am du˝o pracy, chcia∏am wi´c troch´
odpoczàç. Poza tym mam zaplanowanych kilka kon-
certów, wi´c to dobry moment, bym mog∏a nabraç si∏.

- Uda∏o si´ troszeczk´ zwiedziç Ciechocinek?
- Nie za du˝o, gdy˝ codziennie do godz. 13.00

mia∏am czas zaj´ty na terenie obiektu, w którym mie-
szkam. Dopiero póêniej stara∏am si´ choç odrobin´
poznaç miasto. Z przyjemnoÊcià chodzi∏am do poblis-
kiego parku. Na pewno do wszystkich pi´knych miejsc
nie uda∏o mi si´ dotrzeç. MyÊl´, ˝e kiedyÊ tu jeszcze
przyjad´.

- Nasi mieszkaƒcy dowiedzieli si´ o Pani pobycie
w uzdrowisku podczas Festiwalu Operowo - Operetko-
wego, kiedy to ze sceny powita∏ Panià Kazimierz Ko-
walski…

- Z Kaziem Kowalskim znamy si´ ju˝ od wielu lat.
Bardzo ceni´ jego talent i myÊl´, ˝e ten festiwal to
znakomity pomys∏. Jestem otwarta na propozycje, wi´c
mo˝e uda nam si´ jeszcze kiedyÊ razem wystàpiç.

- Wylansowa∏a Pani wiele niezapomnianych  prze-
bojów, które od lat nucà kolejne pokolenia. Czy któryÊ

Rozmowa z Irenà Jarockà - znakomità piosenkarkà, która wylansowa∏a takie przeboje, jak:
„Odp∏ywajà kawiarenki”, „Gondolierzy znad Wis∏y”, „Kocha si´ raz”, „WymyÊli∏am Ci´” i „Motylem
jestem”.
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z nich darzy Pani szczególnym sentymentem?
- Trudno mi powiedzieç, która piosenka jest szcze-

gólna. Jest ich tak du˝o i z ka˝dà mam zwiàzane mi∏e
wspomnienia. Ciesz´ si´, ˝e zna je tak wiele osób. Na
koncertach ka˝da piosenka, którà Êpiewam, jest przyj-
mowana przez publicznoÊç bardzo entuzjastycznie.
Nie tylko te starsze cieszà si´ uznaniem, zwolenników
majà te˝ nowsze utwory. PublicznoÊç nie tylko pami´ta
to, co by∏o kiedyÊ, lecz ch´tnie zapoznaje si´ te˝ ze
Êwie˝szym repertuarem. Pi´kna sprawa… Kocham
mojà publicznoÊç - jest cudowna!

- Prosz´ opowiedzieç par´ s∏ów o Pani obecnej
dzia∏alnoÊci artystycznej i planach na przysz∏oÊç.

- W listopadzie koƒcz´ tegorocznà tras´ koncerto-
wà. Potem mam zarezerwowany czas na odpoczynekfot. J. Ma∏ecka




